
Suwałki, 23.10.2020 r. 

Kamil R 

Szanowny Pan 

Zdzisław Przełom iec 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Suwałkach 

Wniosek o postawienie kaczkomatu 

Proszę o wycofanie mojej petycji o postawienie kaczkomatów z dnia 3 września 2020 r. Jednocześnie 

cieszę się, że zostały postawione urządzenia w miejscach, o które ubiegałem się razem z mieszkańcami 

Suwałk. 

Jednak chciałbym, żeby głos ponad 800 mieszkańców Suwałk został do końca uwzględniony przez 

Państwa i pozytywnie rozpatrzony. Dlatego proszę o postawienie jeszcze jednego kaczkomatu z 

informacją czym karmić kaczki, a czym nie i dlaczego nad Zalewem Arkadia, który był uwzględniony w 

petycji. W tym miejscu również jest dużo kaczek, które powinny mieć dostęp do zdrowej żywności. 

Liczę na pozytywne rozpatrzenie mojej prośby. 

Z wyrazami szacunku 
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